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Møte	nr.:	5	/	2021	
	
Tilstede:	Anette,	Charlotte,	Vanja,	Jan,	Christine 
 
Fravær:	Line 
	

	

Emne:	
Referat	til	styremøte	

	

Møtetidspunkt:	
Mandag	12.04.21		kl.	19:00	–	21.00	
																																								

Møtested:	Zoom,	Vanja	sender	ut	lenke	

Til:		
Styret	

	

	
Referat	

	
Sak	nr.	 Notat	 Ansvar	

1	 Åpning	av	møtet	og	valg	av	ordstyrer		
	

Anette	

2	 Godkjenning	av	agenda	
	
Godkjent.	
	

Anette	

3	 Godkjenning	av	referat	fra	forrige	styremøte	
		
Godkjent.	
	

Anette	

4	 Årsmøtet,	planlegging,	utsending	av	papirer	etc.	
	
Oppdatering	fra	Jan:		
	
Jan	må	få	tilsendt	materiale	fra	samtlige	i	styret,	som	trengs	for	å	
ferdigstille	årsmeldingen	og	innkallingen.	Charlotte	sender	Jan	
dokumentasjon	på	gjennomførte	fagutviklingsgrupper.	Christine	
sender	dokumentasjon	på	regnskap	og	budsjett	til	Vanja	når	det	er	
klart.	Vanja	sender	så	ut	innkalling	og	tilhørende	dokumentasjon	til	
årsmøtet	senest	torsdag	15.	april.	
	
Kort	oppsummerte	kommentarer	til	innhold	i	årsmelding	og	
handlingsplan:	
	
Årsmelding,	følger	mal	og	gjelder	for	perioden	fra	forrige	årsmøte	til	

Jan,	Vanja,	
Christine	
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årets	årsmøte.	Vi	bør	ha	med	et	notat	om	at	leder,	Elisabeth,	har	
trukket	seg	som	leder.	I	årsmeldingen	bør	det	også	nevnes	at	vi	i	
foreningen	ii	2020	har	jobbet	med	Stortingets	forslag	om	innføring	av	
mva	på	alternativ	behandling,	blant	annet	ved	å	sende	inn	et	
høringssvar	på	forslaget	samt	støttet opp om skriv for å motvirke at 
mva blir innført.	Koronasituasjonen	har	lagt	begrensninger	på	det	vi	
har	kunnet	gjøre	i	2020,	blant	annet	har	vi	som	forening	ikke	fått	
besøkt	kull	14	for	å	opplyse	om	kullet	om	foreningen.	Vi	har	også	
grunnet	korona	hatt	et	lavere	tilbud	av	fagutviklingsgrupper,	samt	ikke	
hatt	anledning	til	å	invitere	til	årlig	middag	med	medlemmer	i	
foreningen.	Koronasituasjonen	har	også	hatt	en	positiv	konsekvens	og	
gitt	oss	en	anledning	til	å	snu	oss	rundt	og	utforske	digitale	løsninger	
på	kurs,	fagutviklingsgrupper,	styremøter	og	mer.	Det	digitale	
kursrommet,	terapirommet	og	møtepunkter	i	foreningen	er	noe	vi	i	
foreningen	ønsker	å	ta	med	oss	videre,	som	også	har	sine	fordeler	og	
gjort	en	del	av	våre	møtepunkter	og	kurstilbud	mer	tilgjengelig.		
	
Vi	får	også	i	år	testet	ut	hvordan	det	vil	være	å	gjennomføre	et	digitalt	
årsmøte	nå	i	2021.		
	
Vi	kan	nevne	at	merverdiavgift	på	alternativ	behandling	ble	innført	
1.1.21.	Og	at	vi	i	mai	i	år	tilbyr	et	skreddersydd	kurs	i	mva-ordningen.		
	
Vi	kan	også	få	frem	at	pandemien	gjør	det	noe	vanskelig	for	oss	å	vite	
hvilke	aktiviteter	vi	kan	planlegge	for	og	jobbe	med	i	perioden	som	
kommer.		
	
Vi	kan	også	nevne	at	vi	i	styret,	etter	forespørsel	fra	et	medlem,	
diskuterte	og	kom	frem	til	at	vi	i	foreningen	ikke	åpner	opp	for	at	
forsikringen	dekker	tilleggsutdanninger	utover	områdene	innenfor	
Enhetsterapi. 
	

4	 Budsjett	2021	
	
Liten	oppdatering	fra	kasserer:	
	
I	år	et	høyere	styrerhonorar	i	2021,	grunnet	utbetalinger	av	
styrehonorar	for	2020	ble	gjort	i	2021.	Vi	har	et	lite	økonomisk	
handlingsrom	for	år	2021,	grunnet	blant	annet	arrangering	av	mva-
kurs	for	medlemmene	ettersom	innføring	av	mva	på	behandling	ved	
årsskiftet.	
	

Christine	

5	 Medlemsfaktura,	utsending,	planlagt	løp	etc.	
	
Faktura	sendes	ut	til	medlemmene	12.04.21.	Christine	følger	opp	

Christine	
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fakturaene	og	sender	betalingspåminnelser	til	medlemmer	på	e-post.	
	

6	
	
	
	

Kurs	mva	for	medlemmene,	invitasjon,	planlagt	løp	etc.	
	
Kurset	blir	avholdt	i	to	deler.	Første	del	er	et	opptak	på	ca.	2	timer,	
som	sendes	til	påmeldte	medlemmer	7.mai.	Deretter	inviteres	
medlemmene	til	et	spørsmål-	og	svarmøte	11.	mai	kl.	16-17.		
	
RSM	vil	ikke	gjennomføre	opptak	av	spørsmål	–	og	svarmøtet	11.mai.	
For	tilgang	til	dette	innholdet	må	medlemmer	dermed	delta	på	møtet	
digitalt	via	Teams	denne	dagen.	Del	1	av	kurset	blir	lagt	ut	og	gjort	
tilgjengelig	for	medlemmene	våre	på	RSM	sine	nettsider	ut	2021.	Etter	
2021	vil	ikke	opptaket	lenger	være	tilgjengelig	for	medlemmene	våre.	
Inkludert	i	dette	kurset	ligger	en	halvtime	gratis	rådgivning	uten	
betaling.	
	
Vi	sender	ut	en	egen	e-post	med	invitasjon	til	mva-kurset	13.april,	og	
en	ny	påminnelse	den	20.april	om	nødvendig.	Vi	kommer	i	tillegg	
27.mai	sende	en	e-post	med	påminnelse	om	mva-kurset,	betaling	av	
faktura	samt	påminnelse	om	årsmøtet	som	finner	sted	29.april.	
	

Anette	og	Vanja,	
Christine	
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Samkjøring	faktura	og	invitasjon	mva-kurs	
	
Vanja,	Christine	og	Anette	samarbeider	om	å	få	sendt	ut	fakturaer	via	
Visma	til	alle	medlemmer	samt	samkjører	utsending	av	faktura	med	
invitasjon	til	kurset	i	mva-ordningen.	Informasjon	om	gratis	kurs	i	mva	
for	medlemmer	er	tenkt	å	inspirere	medlemmer	til	å	betale	
medlemskontigenten	for	å	blant	annet	kunne	delta	på	kurset.	
	

Christine,	Vanja	
og	Anette	
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Eventuelt	
	
Opprydning	i	medlemslistene:	
I	kommende	periode	må	vi	få	til	opprydning	i	medlemslistene.	Dette	
innebærer	blant	annet	å	få	tak	i	oppdaterte	e-poster	til	medlemmer	
som	har	e-poster	som	ikke	er	i	bruk.	
	
Fakturaoppfølging:		
I	kommende	år	i	større	grad	følge	opp	utsendte	fakturaer	(påminnelser	
etc.)	og	huske	å	justere	e-postadressen	til	foreningen	i	fakturaer	som	
blir	sendt	ut.	
	

	
	
	
Christine/	ny	
medlemsansvarli
g	
	
	
Christine	

						


